
Till ansvarig ordf i kommunstyrelsen
 

Fråga –beredskap för ökat antal flyktingar
 

De senaste veckorna har många flyktingar färdats genom vårt land med framförallt buss
och tåg. Målet för de flesta har varit vårt grannland Finland och att söka asyl där. Nu ser vi
obehagliga tendenser och ageranden vid ”världens fredligaste gräns”.

Tornedalingar meddelar att de upplever stort obehag då man ser poliser och annan
uniformerad personal vid den gräns man alltid kunnat röra sig över och som alltid varit öppen
och tolerant. Med tanke på tonläget mot flyktingar i Finland kan det ske förändringar i de finska
asylreglerna och den finska gränsbevakningen. Effekten kan bli att färre, eller inga flyktingar
släpps in i Finland. Många av flyktingarna kanske återvänder till Sverige och många, på väg mot
gränsen, kanske stannar i någon kommun efter vägen. Vår kommun ligger nära gränsen och vi är
också ett av de sista stoppen innan gränsen.

Folkpartiet Liberalerna vill därför att ansvarigt kommunalråd/ordf. i kommunstyrelsen
informerar oss om nuläget. Vår förhoppning är att den här informationen ska kunna ges
fullmäktige, och kommunmedborgarna, redan vid kommunfullmäktige den 10/5 trots att frågan
inkommit sent.
 

 
• Hur ser Kalix kommuns beredskap ut vad gäller bostäder, mat, kläder, sjukvård m.m. vid

en eventuell hastig ökning av antalet flyktingar till följd av flyktingssituationen i
Europa?
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